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Aika: 3.10.2024 Paikka: Otakaari 18, Ossinsauna
kello 16:00

Läsnä: Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Oscar Rouvinen
Pessi Parkkinen Joel Vainio
Niklas Riihelä Elli Peltoniemi
Vertti Hatara (sihteeri) Saimi-Sofia Pirinen (P.8.3)
Petteri Niska (P.11. S.8.1) Patrik Hoppania
Essi Korpi (P.8.5) Linnea Hartikainen
Alican Tas (S.8.4) Tobias Rossi (S.9.3)
Aaro Kuusela (S.10.1) Joonatan Seppänen (S.11.1)
Iiris Salo (S.11.1) Tommi Ekström (S.11.1)
Sohvi Kallinen (S.11.1) Veikka Nikki (S.16.1)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 16:06.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Poistetaan kohta 10.2.
Esityslista hyväksyttiin.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT
Kaksi ihmistä ei tykkää marjoista.
Killalla on uusi tukkukortti.
Oktoberfest kalja on hyvää.
Killan projektori on palannut Mittareilta.
Siirrytään kohtaan 8.3

6. KUULUMISKIERROS
Rouvisella menee hyvin. Hän on menossa pian reissuun Puolaan. Todella kiireistä.
Parkkisella menee hyvin, mukava päivä tänään. Ajatteli, että tekisi tänään paljon
kouluhommia. Kiltiksellä oli hyvät vibat, siellä kuunneltiin jazzia.
Hartikainen kävi eilen tapaamassa koiraansa. Kävi pitkillä lenkeillä ja koira on nyt
uupunut.
Riihelä oli Saksassa Oktoberfesteillä kavereidensa kanssa. He kävivät kiertämässä
kaupunkia ja joivat paikallisia juomia. Fyysisesti väsynyt.
Hoppanialla ei ole mennyt viikko putkeen. Kouluhommat eivät ole sujuneet kovin
hyvin.
Korvella on todella kiireistä, noin miljoona asiaa tehtävänä. Ei ole ehtinyt tehdä
kouluhommia. Odottaa Puolihermannia innolla. Menee myös tänään sitsaamaan.
Hataralla menee hyvin.
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Niskalla oli mukava viimeviikko, vietti mökkiviikonlopun veljiensä seurassa. Nautti
siitä tosi paljon. He myös laittoivat mökin talvikuntoon. Sisäinen kello on hieman
sekaisin. Odottaa Puolihermannia innolla.
Peltoniemellä on ollut random viikko, nukkunut todella paljon. Otatarhan ajot menivät
hyvin. Oli exculla ja on chillaillut liikunnan ohella.
Vainiolla ollu perusviikko. Tehnyt paljon rahastonhoitajan tehtäviä. Laittanut paljon
laskuja. Kouluhommat ovat jääneet vähemmälle. On pelannut paljon Fifaa.
Kokkonen ei ole tehnyt paljoa kouluhommia. Vaellus oli todella mukava tapahtuma.
On myös käynyt kiipeilemässä.
Siirrytään kohtaan 11

7. JÄSENASIAT
7.1. Uudet jäsenet
Juho Paloheimo
Ramzi el Geneidy
Otso Mikkilä
Ilmari Niiranen
Jere Marttinen
Tommi Karvonen
Patrik Maunula

Päätös: hyväksytään uudet jäsenet
7.2. Raadin palaute

Raati on saanut kehitysidean. Toimarihakuun halutaan listaus, kuinka paljon
aikaa mikäkin pesti vaatii. Raati innostui ideasta ja toteuttaa sen jossain
muodossa.
Iiris Salon mielestä asiat on huonosti. Hän haluaisi lisää kiltatuotteita
myytäväksi. Esimerkiksi kylpytakkia ja Insinöökiklubi paitaa kaivattiin.
Raati kiittää palautteesta.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtumat

8.1.1. Killan vaellus 26.9. - 29.9.
Oli kivaa, siellä satoi vähän vettä. Bussikuski vei kiltalaiset
saunomaan ja pihataidenäyttelyyn. Kehitysehdotuksena mietittiin, että
olisiko halvempaa mennä omilla kyydeillä vai tilausbussilla.

8.1.2. Saunanrakennus 25.9.
Tapahtuma oli onnistunut. Kiitos AA-kerhot. Pitsaa oli paljon. Siellä
saunottiin ja kuunneltiin yritysten edustajia.

8.1.3. ENG x AK BeachBilENG 27.9.
Tapahtuma oli onnistunut, osallistujat lauloivat karaokea ja viihtyivät.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. Kiltailta 3.10.

Tänään tässä, paikalla on jo tapahtuman osallistujia.
8.2.2. BeerTastENG x AK

Tapahtuma pidetään Otarannan kerhotilassa. Tapahtuma alkaa 17.30.
8.2.3. Abisitsit 4.10. peruttu
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Sitsit on peruttu. Tapahtumaan ei ollut ilmoittautunut tarpeeksi
osallistujia.
Siirrytään kohtaan 8.4

8.3. Puolihermannin huomionosoitukset
8.3.1. Päätös: Raati päätti Puolihermannin ansiomerkkien saajat.

Siirrytään kohtaan 6
8.4. Killan vapaaehtoishaku

Raatilaiset tekevät my year tyyppisen postauksen Instagramiin, jossa kertovat
vastuistaan raadissa. Raatilaiset varaavat itsellensä raadin kalenteriin päivän,
jolloin postataan Instagramiin.
Torstaina 17.10 Pidetään workshop jossa pohditaan, mitä toimihenkilöpestejä
kiltaan halutaan tulevina vuosina. 31.10. alkaa raati ja vastuutoimihenkilö
hakuaika. Peltoniemi pollaa raadin vaihdon aikaa.

8.5. TTER tuki telttaan
Tuki telttaan on haettu. Käsittelyaika on 3 viikkoa.

8.6. Kiltiskauppa
Rouvinen ideoi, että kiltiskauppaa laajennettaisiin jääkaapin vieressä olevaan
ruskeaan kaappiin. Kaapista poistettaisiin ovet ja siellä voitaisiin myydä
kuivakaappiin soveltuvia tuotteita. Kokkonen ostaa kiltahuoneelle
induktioliedelle sopia keittovälineitä.

8.7. Seuranta
8.7.1. IK skumppalasit

Lasit ovat saapuneet konelafkalle.
8.7.2. Kiltahuoneen uuden nallen nimi

Nallen nimestä pidettiin kiltalaisille äänestys ja nimeksi valittiin
Megatron.
Päätös: Nallen nimi on Megatron.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Liikuntavastaavat

Killan futsal joukkue on ilmoitettu sarjaan. Kilta on myös mukana ENG:in
salibandy ja lentopallosarjoisssa.
Loppuvuoden tapahtumia voisi olla kiipeily lokakuussa, IKxMK
sulkapalloturnaus marraskuussa ja marraskuun lopussa lajikokeilu.
Liikuntavastaavilla on myös kiinnostusta järjestää IKxMK jääkiekkoturnaus.

9.2. Vaellusvastaavat
Vaellus sujui todella hyvin. Talousasioita selvitetään parhaillaan.

9.3. Kiltahuonevastaavat
Miika Luhtamäki on kiltahuonevastaava.
Hatara lisää kiltahuonevastaaville eritysikulkuoikeudet kiltahuoneelle.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
10.1. JCAD ja Consti

Kokkonen menee tapaamiseen yritysten kanssa ja tiedustelee sponsori
halukkuudesta Puolihermanniin. Constin tapaamisessa Kokkonen ehdottaa
yritykselle sponsorointi mahdollisuutta fuksiaisiin. Hän ehdottaa molemmille
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myös kannatusjäsenyyttä. Kokkonen ja Hartikainen keskustelevat
kannatusjäsenyyden jatkuvuudesta tästä syksystä tulevan kalenterivuoden
loppuun saakka. Kokkonen kysyy, onko viisasta tarjota yrityksille
kannatusjäsenyyttä joka jatkuu tulevan kalenterivuoden loppuun saakka
samaan hintaan kuin vasta tulevana kalenterivuonna alkavaa jäsenyyttä.
Hartikaisen mukaan se on kannattavaa, koska sen avulla saadaan yritykset
tekemään usein hankalimmaksi osoittautunut ensimmäinen sponsorointi.
Hartikaisen mukaan killan kannatusjäsenyystavoite saadaan todennäköisesti
täyteen kuluvana vuonna. Kokkonen totesi, että voi myydä yrityksille
sponsoroinnin ja kannatusjäsenyyden.

10.2. Arkos Oy
Yritys sponsoroi killan telttaa.

10.3. Nevel
Energia alan yritys kysyi, miten yliopistoon saisi yhteyttä. He myös kysyivät
excursio mahdollisuudesta maaliskuussa.Hartikainen välittää tiedot Niskalle

10.4. Ideastructura excursio 11.11. tai 12.11.
Yritys on ollut Niskaan yhteydessä. He haluaisivat pitää excursion killan
kanssa. Sopimus on vielä vaiheessa.
Siirrytään kohtaan 12

11. IE-PERHE
11.1. Puolihermanni

Sillispäivänänä Smökin keittiössä on yhteiskäyttö KVTMK:n kanssa.
KVTMK:n yhteyshenkilö ei ole hoitanut sovittuja asioita ja Korpi lähettää
hänelle lisää viestiä.
Siirrytään kohtaan 7

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Vielä rauhallisempaa

Hiljaista on ollut.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Fuksineuvostojen kuulumisia

Fuksineuvosto on jakanut kuulumiaisiaan keskenänsä ja he ovat ideoineet
tapahtumia. COE fuksineuvostolla on alkanut luovuus kukkia ja he järjestivät
ensimmäisen tapahtumansa lauantaina 28.9. Hatara selvittää saunalautan
hämminkiä. Konkreettisena esimerkkinä RAK fuksineuvostoneuvosto on
järjestämässä liikuntatapahtumaa.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. Tilannepäivitys

Rantsulla oli todella hauskaa.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Otatarhan ajot kuvaus

Tapahtuma on kuvattu. Kuvat pitää vielä tarkistaa.
15.2. Some-päivityksiä
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Viime kuukauden kuvia ja videoita kerätään ja niitä postataan lähiaikoina
killan kanaviin.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Laskut ja korvaustositteet

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet

17. AYY

18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL

19. M.E.T.A.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous on torstaina 10.10. kello 16.00

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokkonen päättää kokouksen ajassa 17.54

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Vertti Hatara
Puheenjohtaja Sihteeri


